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1. Föregående minnesanteckningar 

Minnesanteckningar daterade 11 maj 2022 läggs med godkännande 

till handlingarna. 

2. Utredning om korttids- och växelvårdsenheten 

Utifrån att det under en längre tid har varit olika slags problem med 

Korttids- och växelvårdsverksamheten så beslutade vård- och 

omsorgschef och verksamhetschef för funktionsstöd i mars 2022 att 

tillsätta en utredning. Ansvarig för utredningen har varit Jukka 

Tekonen, Tekonen konsult. 

Socialnämnden antog utredningens inriktningsförslag den 14 

september 2022. 

Förslagen var bland annat: 

• att vårdcentralerna kontaktas för att komma överens om tätare 
organiserade möten både på operativ nivå (sjuksköterskor och 
rehabiliteringspersonal) och på chefsnivå. 

• att ett hemtagningsteam inrättas under september månad 2022 
bestående av en biståndsbedömare, sjuksköterska och en 
arbetsterapeut. Samtliga teamledamöter ska ha rätt att fatta SOL 
beslut. 

• att växelvårdsplatser inrättas på särskilda boenden. 

• att korttidsenhetens platser reduceras.  

• att två sviktplatser inrättas intill korttidsenheten. 

• att en utvärdering av korttids- och växelvårdsverksamheten 

redovisas i maj 2023. 
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3. Information från socialförvaltningen 

Utvärdering av utbildningssatsningar 

Vård och omsorgs ledningsgrupp tänker att det blir följande resultat 

av de utbildningssatsningar förvaltningen har gjort: 

• Det ska synas genom att avvikelserna inte ska, i samma 

utsträckning, bero på kompetensbrist. 

• Höjd kvalité i Socialstyrelsens brukarundersökning. 

• Fler personer med delegering inom fler områden. 

• Ökad kompetens rustar oss för framtiden då vi dels tror att de 

som flyttar in på särskilt boende kommer att vara sjukare än de 

varit tidigare, dels att vi kommer vårda svårare sjuka i hemmet i 

och med Nära vård. 

Lediga platser/Kö till särskilt boende 

Den 31 augusti fanns det 12 lediga platser till särskilt boende, inga 

lediga platser till demensboende. 8 personer står i kö till 

demensboende. 

Sommaren 2022 

Inom vård och omsorg har det under sommaren varit problem med 

att rekrytera vikarier. Det har varit hög sjukfrånvaro, både på 

ordinarie personal och vikarier. 

Utredning hemtjänsten 

Socialchefen har gett konsult Jukka Tekonen i uppdrag att göra en 

genomlysning av hemtjänsten. Utredningen ska omfatta alla delar 

inom hemtjänstens verksamhet såsom schemaplanering, 

planeringssystem, när på dygnet gör man vad, ledning, strukturer, 

kontinuitet med mera.  

Kartläggningen ska vara klar i januari. 
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Verksamhetsberättelse, delår 2022 

Information ges om socialnämndens verksamhetsberättelse, delår 

2022 i de delar som berör rådet. 

• Covid-19, femte vågen resulterade i hög sjukfrånvaro. 

• Vikariefrågan – brist på vikarier.  

• Systematiskt förbättringsarbete samt vidareutveckling med 

digitala hjälpmedel. 

• Statsbidrag bland annat till kompetensutveckling och att 

minska antalet timanställda medarbetare. 

• Fortsatt arbete med att stärka medarbetarskap och ledarskap. 

• Från och med 1 oktober har förvaltningen endast fast 

anställda sjuksköterskor, de är 20 stycken som arbetar mot 

både särskilt boende och hemsjukvård. 

Den ekonomiska sammanställningen för socialnämnden visar ett 

underskott på 6 mkr. 

Covid-19 

Inom vård- och omsorg har man nu påbörjat arbetet med att ge dos 

5. 

Digital Fixare 

Under oktober månad kommer ett projekt startas upp där en person 

är anställd som Digital Fixare. I den tjänsten ska det ingå att vara ett 

stöd till medarbetare, vårdtagare och om det finns utrymme även ge 

stöd i digitala frågor till äldre i ordinärt boende. 

4. Information från nämnder 

Kommunstyrelsen 

Det kommer under kommande år vara tufft ekonomiskt läge för 

landets kommuner. 

Fritids- och kulturnämnden 

Fritids- och kulturnämndens ekonomi bland annat påverkats av att 

Ekbacksbadet varit stängt till följd av covid-19 och de höga 

elpriserna. 
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Sturehallen som utsattes för sabotage kommer förmodligen vara 

stängd hela 2022. 

Under sommaren 2022 har diverse aktiviteter utförts: 

• Sommarlovsaktiviteter  

• Pilotprojekt där elever från årskurs 9 och första året på gymnasiet 

läser för barn. 

• Konst på brandgator. 

• Gluggen har varit välbesökt. 

• Utbildning via SISU i förebyggande ungdomsarbete. 

• Drygt 1700 besök/barn har utnyttjat fri entré till Ekbacksbadet. 

5. Information från föreningar 

SPF Seniorerna Aktiv  

Föreningen har många aktiviteter igång: 

• Vattengymnastik 

• Boule 

• Vandring 

• Golf 

• Padel 

• Badminton 

• Yoga 

• Studiecirklar med mera. 

Föreningen anordnar ungefär en resa i månaden, senast var de på 

smakresa i Sörmland. 

PRO 

Föreningen är i gång med alla aktiviteter som var före 

coronapandemin, bland annat vattengymnastik och boule. 

De har haft en upptaktsträff och en dag i parken efter 

sommaruppehållet. Under hösten är det flera resor inplanerat. 

SKPF 

Föreningen har månadsmöten med information och underhållning, 

vid uppstartsmötet efter sommaren hade de räkfrossa. 
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Några aktiviteter som föreningen arrangerar är vattengymnastik och 

promenader i spåret på norr. Föreningen planerar att starta upp med 

boule och eventuellt golf. 

Arboga Vision Seniorer 

Föreningen kommer under hösten att ha en studiecirkel om gamla 

Arboga. 

6. Övrigt 

Fast omsorgskontakt 

Margareta Jurstrand, SPF Seniorerna Aktiv ställer frågan om Arboga 

kommun har fast omsorgskontakt då det på Socialstyrelsen står att 

från och med 1 juli 2022 ska den som har hemtjänst erbjudas en fast 

omsorgkontakt. 

Svar: Alla vårdtagare ska ha en kontaktperson. 

Tillgänglighetsrådet 

Rådet framför avsaknad av sammanträden med tillgänglighetsrådet. 

Bland annat saknar de trafikinformation. Frågan lyfts även om att det 

saknas ramp för att ta sig upp på scenen på Medborgarhuset. 

Marianne Samuelsson, fritids- och kulturnämnden tar med sig 

synpunkterna. 

Vård i livets slut 

Birgitta Rodenius, SPF Seniorerna Aktiv, ställer frågan om hur man i 

kommunen arbetar med vård i livets slut, palliativ vård. 

Svar: Vård och omsorg har en Palliativ handbok, en processkarta 

över vad som gäller i varje fas och chefer uppmuntrar samtlig 

personal att genomföra webbutbildningen ”Palliation ABC”. Det 

finns palliativa ombud på alla enheter som deltar i regionala 

nätverksträffar som anordnas av palliativa enheten i Västerås och 

lokala ombudsträffar en gång per termin. 

Entré till Åspegeln 

Karl-Ove Johansson, PRO, framför att det är ett problem att komma 

in vid besök på Åspegeln. 
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Svar: Det finns en porttelefon som används vid besök på Åspegeln, 

det är tyvärr ibland svårt att få kontakt med medarbetare som ska 

öppna via mobilen, då det är mindre bra täckning på Åspegeln. 

Det finns en tagg att låna vid besök om till exempel tar en promenad 

med sin anhörig på Åspegeln, då säger man till personalen på 

avdelningen. 

Utvärdering av rådet 

Ordförande Marie-Louise Söderström önskar att rådet till nästa 

sammanträde har med sig synpunkter, förbättringsförslag gällande 

rådet. Detta för att utvärdera och utveckla rådet. 

7. Nästa sammanträde 

Nästa sammanträde blir den 7 december, 2022, klockan 09.00. 

 

Arboga den 21 september 2022 

 

 

Marie-Louise Söderström Inger Smedbrant 

Ordförande   Sekreterare 


